

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES Date: 04-12-2023 03:35:21 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية التاريخ: 2023-12-04 03:35:21 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of THE JORDAN CEMENT FACTORIES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:15 on 18-12-2023 at /https://smartagm.ae to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة مصانع الاسمنت الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2023-12-18 الساعة 11:15 في /https://smartagm.ae/ وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>To approve the Transfer the Company's lands in Fuheis to Major Creditors in accordance with the approved reorganization plan as shared ownership on its current zoning.</p> <p>Authorize the Board of Directors of the Company to proceed with sale of part of the Company's real estate, assets and or others in a way that do not affect the company's objectives</p>	<p>1. الموافقة على تملك أراضي الشركة في منطقة الفحيص لكبار الدائنين تنفيذ المخرجات خطة إعادة التنظيم المعتمدة من قبل المحكمة على الشروع وبالحالة التنظيمية التي هي عليها حالياً.</p> <p>2. تفويض مجلس إدارة الشركة ببيع جزء من اصول الشركة و موجوداتها العقارية وغير العقاريه وبما لا يؤثر على تحقيق غاياتها.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Moath Al-Saket</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Moath Al-Saket</p>